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08-05-2023 Referat af bestyrelsesmøde  

Deltagelse: Rune, Claus, Mads og Erik (ref.), afbud fra Mogens og Kate 

Dagsorden: 

1. Seneste nyt 
2. Økonomi  
3. Generalforsamling, 15. mar. 2023 opfølgning 
4. Arbejdsgrupper status 

a. Jonstruplejren (Claus) 
b. Fællesarrangementer (75 års jubilæum) 

5. Evt. 

---0--- 

 

1) Bestyrelsens konstituering – Formand Erik, Kasserer Rune, Bestyrelsesmedlem Claus og Kate, 

Bestyrelsessuppleant Mogens og Mads 

 

Stort velkommen til Mads Dyring som ny suppleant i bestyrelsen. Mads fik en intro til bestyrelsens 

arbejde og de få faste årlige aktiviteter. 

 

Vibeskrænten 8 er solgt. Ny beboere pr. 15. maj 2023.  

 

 

2) Rune gennemgik regnskabet til dato for 2023 og kommenterede på erfaringer med det nye 

økonomisystem Dinero. Økonomien er sund og på budget. 

 

 

3) Generalforsamling (GF) 15. marts 2023. 

 

Vestforbrænding kom desværre ikke til GF gr. at vores grundejerforening først er med i etape 2 

med forventet start 2026. Emnet blev diskuteret på GF og der blev nedsat en arbejdsgruppe, for at 

undersøge og vurdere vores muligheder for at få fjernvarme hurtigere til vores område. Det er dog 

efterfølgende konstateret, at vi som grundejerforening ikke kan påvirke processen.  

 

 

4) Jonstruplejren: Claus opdaterede bestyrelsen omkring processen og fremdriften vedr. omdannelse 

af Jonstruplejren. Der er dog ikke sket så meget nyt siden sidst (GF), og så vidt vides er området 

ikke solgt endnu. Vi holder selvfølgelig øje med udviklingen. 

 

Fællesarrangementer, Jubilæumsfest 75 år. Budgetbevilling  +kr. 6.000, i alt kr. 12.000. 

Festudvalget, Mette, Maria og Anne Sofie + Marie Holm-Andersen + Lene Arildsen       nærmere 

info kommer snarest, ser vi frem til. 

 

 

5) Evt. 

 

E-mail adresser på foreningens medlemmer – Kate vil stemme dørklokker og forsøge at indhente de 

resterende 18 e-mail adresser. E-mail er den korteste vej til info fra grundejerforeningen og 

bestyrelsen. 
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Et draft til et Velkomstbrev til nye beboere er udarbejdet af Kate. Brevet vil blive færdigt i løbet af 

maj/juni måned. Kate vil på vegne af bestyrelsen besøge kommende nye beboere og byde dem 

velkommen samt informere om foreningens virke.  

 

Bo Trygt og Tryg Fondens indlæg om Indbrudsforebyggelse og Nabohjælp vil komme på GF 2024, 

sammen med kort indlæg omkring hvordan foreningens hjertestarter virker/skal anvendes.  

 

Endvidere vil bestyrelsen kort beskrive de formelle opgaver, der ligger i bestyrelsesarbejdet, et 

årshjul, så kommende bestyrelsesmedlemmer nemt kan introduceres til de få administrative 

opgaver.  

 

Mvh. Erik Kalledsøe 


